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PROTOKÓŁ Nr 0012.3.2.2012 
z posiedzenia Komisji Edukacji 

w dniu  15 lutego 2012r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 110 A  UM. 
Czas posiedzenia: 14.00- 15.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Anna 
Toborowicz – usprawiedliwiona.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące: 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011 roku w sprawie 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,   

• projekt uchwały w sprawie dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli,  

• projekt uchwały w sprawie ustanowienia obwodów publicznych szkół 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto 
Jastrzębie-Zdrój,  

• projekt uchwały w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej nr 16 im. 
prof. Rudolfa Ranoszka do Zespołu Szkół nr 4 w Jastrzębiu-Zdroju 
przy ul. Komuny Paryskiej 18c, 

• Dyrektor SP nr 5 w sprawie utworzenia klasy sportowej,    
• pismo Dyrektor Zespołu Szkół nr 3, 
• Pismo fundacji familijny Poznań, 
• Pismo Zarządu Osiedla Arki Bożka, 
• sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli, 

 
4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 18 stycznia 2012 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 
I. Wyjazd do Poradni Psychologiczno  – Pedagogicznej  - w godz. 

15.00-15.30  
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Zastępca  Przewodniczącej Komisji Edukacji – 
Iwona Rosińska . Powitała przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz 
zaproszonych gości.  
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Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Rosińska Iwona 
 - Szanowni Państwo gościmy na dzisiejszym posiedzeniu Komisji Panią Dyrektor 
SP nr 5 oraz Panią Dyrektor ZS nr 3. Bardzo proszę o przedstawienie problemu z 
jakim Panie do nas przyszły.  
 
Henryka Biernat – SP nr 5 
 - Serdecznie dziękuje za zaproszenie na posiedzenie dzisiejszej Komisji. Nie 
ukrywam, że wnioskowałam o to zaproszenie. Liczę na to, że członkowie Komisji 
zechcą poprzeć nasz wniosek o utworzenie klasy sportowej o profilu piłka ręczna 
na poziomie klasy IV. W zeszłym roku szkolnym myśleliśmy o utworzeniu takiej 
klasy sportowej ponieważ w perspektywie mieliśmy nowe boisko. Bieżący rok 
szkolny był poświęcony temu, żeby dzieci, które ewentualnie  będą w oddziale 
sportowym szykowały się do oddziału. Obecnie są to dzieci klas III. Zajęcia są 
prowadzone przez trenera piłki ręcznej, są zajęcia ogólnorozwojowe. Już wiemy 
że mamy narybek do klasy sportowej. Myślę, że byłoby grzechem nie robić nieco 
więcej niż to wynika z podstawy kształcenia ogólnego. W tej chwili mamy 
doskonałą bazę sportową za co jesteśmy niesłychanie wdzięczni. Mamy 
przeróżne pomysły jak w różnym stopniu boisko wykorzystać. Jeżeli chodzi o 
utworzenie klasy sportowej to wydaje mi się, że bazę sportową mamy , mamy 
dzieci, kadrę wykwalifikowaną. Nie musimy sięgać po zasoby uczniowskie do 
innych szkół. Mamy 3 oddziały klas III. Co roku zgłaszamy się do rodziców 
uczniów klas III SP nr 21 i przedstawiamy ofertę edukacyjną, i co roku większe 
lub mniejsze grupki do nas przychodzą. Dzisiaj jestem umówiona z rodzicami 
uczniów SP nr 21, aby ofertę  przedstawić. Dokonaliśmy analizy finansowej i z 
subwencji oświatowej w zupełności środków by wystarczyło. W projekcie 
budżetowym na rok 2013 będą uwzględnione dodatkowe pozapłacowe rzeczy jak 
np. organizacja obozu szkoleniowego. Zakładamy , że obóz nie będzie 
realizowany gdzieś w Polsce tylko na miejscu. Będzie to także forma 
zorganizowania czasu wolnego dzieci w okresie ferii zimowych czy wakacji. Będą 
miały pod opieką wykwalifikowanych osób czas sensownie zorganizowany. Czy 
macie Państwo do mnie jakieś pytania? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Na ten moment ilu jest chętnych uczniów? 
 
Henryka Biernat 
 - W tej chwili mamy 15 dzieci, które mogłyby z marszu do takiego oddziału 
wejść. Wiem, że minimum to jest 20 osób.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Skąd chcecie pozyskać 5 dzieci? 
 
Henryka Biernat 
 - Możemy pozyskać ze swojej szkoły, ale myślę, że nie będzie problemu z 
pozyskaniem dzieci z innej szkoły. W tej chwili nie mamy jeszcze żadnej 
deklaracji na piśmie.  
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Andrzej Pawłowski 
 - Rozumiem, że kiedy warunki będą pozwalały zajęcia odbywać się będą na 
powietrzu ale większość z nich będzie na Sali gimnastycznej? Czy sala ma 
odpowiednie wymiary jeżeli chodzi o wymiary do gry w piłkę ręczną.  
 
Henryka Biernat 
 - Nie jest to sala pełnowymiarowa ale program, który mamy przygotowany nie 
obejmuje tylko gry zespołowej ale również zajęcia ogólnorozwojowe.  
 
Piksa Franciszek 
 - Poruszyła Pani sprawy finansowe, od września do grudnia nie ma subwencji na 
klasę sportową dopiero od stycznia. W roku 2010/2011 mieliśmy 22 klasy 
sportowe w mieście. W roku 2011/2012 mamy 28 klas sportowych. Musimy 
rozpatrzyć wszystkie wnioski, bo na pewno będzie ich kilka.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Mamy złożony wniosek o klasę sportową ZS nr 12 o profilu piłka ręczna. 
 
Henryka Biernat 
 - Nie wiem czy Państwo wiecie, ale w naszej szkole przez wiele lat działały 
oddziały sportowe o specjalności piłka ręczna dziewcząt. My do tej tradycji 
sięgamy. Pani Rosińska jest byłą  zawodniczką Uczniowskiego Klubu Sportowego, 
który działał przy naszej szkole. Mam nadzieję, że Pani Rosińska będzie również 
trenerką. Chcemy naszą bazę sportową wykorzystać maksymalnie. Złożyłam do 
Powiatowego Urzędu Pracy wniosek o tzw. animatora sportu. Ma nadzieję, że 
wniosek będzie pozytywnie rozpatrzony.  
 
Rosińska Iwona 
 - Chciałam dodać , że dzieci w obecnej III klasie mają  już dużo do czynienia ze 
sportem. Chętnie przychodzą na zajęcia. Chodzi nam o ogólny rozwój dziecka. 
Bierzemy pod uwagę nie tylko zajęcia piłki ręcznej ale również zajęcia na 
basenie, zimą na śniegu , koszykówka, siatkówka.  
 
Piksa Franciszek 
 - Nie mamy klas sportowych w szkołach podstawowych. Klasa sportowa powinna 
być sprecyzowana –np.  piłka ręczna.  
 
Henryka Biernat 
- Tak jak Rozporządzenie zaleca jest ukierunkowanie na piłkę ręczną. W 
programie nie może być tylko piłka ręczna ale również zajęcia ogólnorozwojowe 
jak przy realizacji każdego sportu.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Dzisiaj nie uzyska Pani odpowiedzi, musimy spojrzeć na wszystkie złożone 
wnioski, aby dokonać oceny i podjąć decyzję.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Dodatkowym argumentem powstania klasy sportowej jest również to, że z 
poprzedniego Programu Zdrowotnego wynika  75% dzieci ma wady postawy, 
choćby w stopniu minimalnym.  
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Piksa Franciszek 
 - Z roku na rok klasy sportowe rosną.  
 
Henryka Biernat 
 - Chciałam jeszcze dodać gdyż  spotkałam się z takimi podejrzeniami, że klasy 
sportowe tworzy się bo komuś brakuje godzin. Żaden z naszych nauczycieli nie 
dostanie więcej godzin. Nic nikomu nie grozi jeżeli klasa sportowa by nie 
powstała.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Chciałem dodać, że SP nr 5 dała nam się poznać jako szkoła mająca klasy 
zintegrowane czyli kształcąca dzieci o specjalnych potrzebach edukacyjnych. 
Świetnie się w tym zadaniu realizuje.  
 
Siwiec Elżbieta 
 - Wszyscy mamy prawie klasy zintegrowane. W każdej szkole jest praca z 
uczniem z dysfunkcjami.  
 
Rosińska Iwona 
 - Chciałam przekazać, że Pani Przewodniczącą  - Anna Toborowicz prosiła o 
aprobatę w sprawie utworzenia klasy sportowej w SP nr 5. Bardzo proszę Panią 
Brzykcy o zabranie głosu. 
 
Wioletta Brzykcy 
 - Szanowni Państwo, będzie Państwu przedstawiony projekt uchwały w sprawie 
zaktualizowania nowych obwodów gimnazjum. Wiemy, że Gimnazjum nr 5 przy 
ul. Kaszubskiej zostanie przeniesione do budynku szkoły przy ul. Wielkopolskiej. 
W tej chwili ulica Wielkopolska, Małopolska, Beskidzka znajdują się w obwodzie 
Gimnazjum nr 4 czyli szkoły, którą reprezentuję. Od września istnieje 
konieczność, aby ten obwód wyłączyć z obwodu mojej szkoły i włączyć go do 
obwodu Gimnazjum nr 5. Jest przygotowany projekt uchwały, ale wspólnie 
doszliśmy do wniosku z Panem Naczelnikiem Wydziału Edukacji i Panem Piksą , 
że projekt nie jest doskonały i należy się wstrzymać gdyż pewnych względów nie 
wzięto pod uwagę przy tworzeniu projektu. Przy tworzeniu projektu uchwały 
kierowano się rozległością terenu, liczbą ulic, obszarem który obejmuje. Nie 
wzięto pod uwagę uczniów. Projekt uchwały zakłada , że dotychczasowy obwód 
Gimnazjum nr 4 będzie podzielony na 4 Gimnazja. Część obwodu zostanie w 
obwodzie Gimnazjum nr 4. Z 44 ulic 22 ulice byłyby w obwodzie  Gimnazjum                
nr 4, 11 ulic przeszłoby do obwodu Gimnazjum nr 5, 6 ulic do obwodu 
Gimnazjum nr 8 i 7 ulic do obwodu Gimnazjum nr 10. Gimnazjum nr 5, 8 i 10 
zwiększają swój obszar i liczbę uczniów natomiast obszar Gimnazjum nr 4 
zostaje mocno okrojony. Liczba uczniów ze 187 spada nam do 73. Z liczby 187 , 
82 uczniów zostanie przyporządkowanych do obwodu Gimnazjum nr 5, 13 
uczniów do obwodu Gimnazjum nr 8 , 15 uczniów do obwodu Gimnazjum nr 10. 
Dobrze byłoby poddać projekt uchwały konsultacją społecznym. W uzgodnieniu z 
Panem Prezydentem i Panem Naczelnikiem Wydziału Edukacji pozwoliliśmy sobie 
takie kroki podjąć, żeby zapytać rodziców i uczniów z obszaru oś. Pionierów, do 
którego obwodu woleliby aby ich dzieci należały. Czy do Gimnazjum nr 5 czy do 
Gimnazum nr 4. Odległości są porównywalne. Przyznam, że z każdego miejsca 
oś. Pionierów jest bliżej na ul.  Wrocławską do naszego Gimnazjum nr 4 niż na 
ul. Wielkopolską. Nie są to duże różnice. Skomunikowanie oś. Staszica z oś. 
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Pionierów jest bardzo dobre są dwa przejścia podziemne. Myślę, że 
bezpieczeństwo jest większe .Moja prośba jest taka, aby wstrzymać się z 
projektem uchwały i wsiąść pod uwagę  wyniki ankiet.  
 
Piksa Franciszek 
 - Projekt uchwały miał na celu uporządkowanie pewnych rzeczy. Uważam, że 
Pani Dyrektor nie straciłaby uczniów , potrafi Pani pozyskać uczniów spoza 
obwodów. Po dyskusji zaproponowaliśmy , że skoro odbieramy Pani Dyrektor 
część prawie z całego miasta to proponujemy , aby ulica Śląska przynależna do 
Al. Piłsudskiego i do Arki. Bożka została wpisana do obwodu Pani Dyrektor 
Brzykcy. Jeżeli Radni Komisji Edukacji uważają, że należałoby tak zrobić to 
zaproponowalibyśmy takie rozwiązanie.  
 
Pawłowski Andrzej 
 - Zamysł w projekcie uchwały był taki, aby obecny obwód ZS nr 4 w całości 
przenieść z częścią obwodu ZS nr 3.  
 
Piksa Franciszek 
 - Uchwały o obwodach są od lat, a rodzice i tak posyłają dzieci gdzie chcą. 
Poczekamy do marca na wyniki ankiet, a na ten moment wycofalibyśmy projekt 
uchwały. Mam prośbę, aby ankieta trafiła do bloków , które są przyległe od               
ul. Śląskiej do Al. Piłsudskiego. Żeby ankieta nie była wystosowana na całe               
oś. Pionierów.  
 
Brzykcy Wioletta 
 -  Jeżeli chodzi o oś. Pionierów to na chwilę obecną zamieszkuje tam 60 dzieci z 
rocznika 1999. Na oś. Tuwima i ul. Wielkopolskiej jest to 82 dzieci. Na                  
ul. Śląskiej jest tylko 25 dzieci. Uważam, że byłaby to dyskryminacja. W ankiecie 
jest pytanie na jakiej ulicy dany uczeń mieszka.  
 
Piksa Franciszek 
 - Proszę, aby ankieta dotarła do ul. Śląskiej przynależnej do Al. Piłsudskiego. Nie 
róbmy ankiety na całe miasto.  
 
Brzykcy Wioletta 
 - Byłaby trudność z przeprowadzeniem ankiety tylko na ul. Śląskiej , jak 
logistycznie to zrobić? 
 
Piksa Franciszek 
 - Czy ankiety zostały już przekazane? 
 
Brzykcy Wioletta 
 - Tak, wczoraj. 
 
Piksa Franciszek 
 - Prosiłem, aby zostawić ankiety do uzgodnienia. Podejrzewam, że będą uwagi. 
 
Brzykcy Wioletta 
 - Myślę, że uwagi byłyby jakbyśmy rodziców nie zapytali o zdanie.  
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Piksa Franciszek 
 - Prosiłem o przedstawienie treści ankiety bo jest czas. Należało poczekać. 
Uważam, że jest  to nie w porządku . Jeżeli będą jakieś uwagi rodziców to wyśle 
je do szkoły.  
 
Wioletta Brzykcy 
 - Rozmawialiśmy o całym. Oś. Pionierów. Pan Naczelnik Wydziału Edukacji 
prosił, aby w ankiecie znalazł się wpis, że ankieta nie jest deklaracją.  
 
Piksa Franciszek 
 - Naszym obowiązkiem jest uporządkowanie obwodów, proszę w tej sprawie dać 
nam wolną rękę.  
 
Wioletta Brzykcy 
 - Poprzez porządkowanie obwodów zostaje zmniejszony o 60% obwód jednej ze 
szkół,  a zwiększacie Państwo obwody trzech innych szkół.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Ustawa nakłada na nas obowiązek ustalenia obwodów. Nie ma z nami dziś Pani 
Dyrektor Kosowskiej i Pani Dyrektor Brzóski, które również muszą być 
zaangażowane w rozmowę o obwodach. Nie chcę wyrażać opinii Pań Dyrektor, 
ale możemy spotkać się z opinią , że do dobrze funkcjonującego Gimnazjum nr 4  
w ZS nr 3 dokładamy, a zgorzej funkcjonującego Gimnazjum nr 5 zabieramy. 
Taka opinia również może być. Temat podlega dyskusji. Nie dogodzimy 
wszystkim.  
 
Wioletta Brzykcy 
 - Biorąc pod uwagę liczbę uczniów to projekt uchwały  zakłada , że Gimnazjum 
nr 4 traci 60% potencjalnych kandydatów natomiast Gimnazjum nr 5 zyskuje 
ponad 100%.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
 - Pewnych rzeczy do końca nie rozumiem. Jak w 1999 roku tworzone były 
Gimnazja to pamiętam jak ul. Wielkopolska należała obwodem do ZS nr 1. 
Odległość między szkołą a obwodem była dość duża. Jeżeli szkoła z ZS nr 7 jest 
przenoszona na ul. Wielkopolską i tym samym przejmuje obwód z ulicy 
Wielkopolskiej , który przynależał do Gimnazjum nr 4 to moim zdaniem byłaby to 
taka zamiana, że Gimnazjum nr 4 wchodzi w dotychczasowy obwód oś. 
Pionierów. Dajmy się wypowiedzieć rodzicom.  
 
Piksa Franciszek 
 - Miasto ustala obwody. Nie mamy obowiązku pytać rodziców.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
 - Mówimy tylko o oś. Pionierów. Szkoła ze 185 uczniów spada do 80 uczniów. 
Dajmy szansę do przeprowadzenia tej ankiety. Proszę się nie bać jak ludzie się 
wypowiedzią.  
 
Brzykcy Wioletta 
 - Przepraszam, ale chyba Panów źle zrozumiałam w poniedziałek bo jak 
rozmawialiśmy o ankiecie to była mowa czy ankietą ma być objęta ul. Śląska czy 
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oś. Pionierów. Ustaliliśmy, że rodzice z innych ulic będą czuli się pokrzywdzeni, 
że ankieta trafiła tylko na ul. Śląską. Jestem przekonana, że wszyscy się nie 
wypowiedzą.  
 
Piksa Franciszek 
 - Mówiliśmy, że zanim ankieta trafi do rodziców to chcemy rozmawiać.  
 
Wioletta Brzykcy 
 - Czy macie Panowie jakieś zastrzeżenia do ankiety? 
 
Piksa Franciszek 
 - Jeżeli jest taka dyskusja to dopisałbym zdanie, że opinia rodziców nie będzie 
brana do ustalania obwodów.  
 
Wioletta Brzykcy 
 - Jeżeli dopiszemy takie zdanie to nikt nam tej ankiety nie uzupełni.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Przypuszczam, że rodzice nie przywiązują wagi do obwodów, a Pani stwarza 
taka warunki, że dzieci przyjdą do Pani szkoły.  
 
Piksa Franciszek 
 - Obawiam się, że może zrobić się mętlik. Trzeba będzie to wyjaśnić w Telewizji 
bądź prasie.  
 
Henryka Biernat 
 - Mogę zadeklarować rodzicom , bo ankiety od nas dziś zostały wysłane, że to 
jest tylko zasięgnięcie opinii. Myślę, że rodzice to zrozumieją i  nie powinno być 
problemów.  
 
Ad. 3 

Sprawy bieżące: 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011 roku w sprawie 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,   

 
 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Poinformował, że w związku ze zmniejszeniem  wydatków  
planowanych na dotacje na zadania bieżące, dokonanym zarządzeniem 
Prezydenta Miasta z dnia 6 lutego bieżącego roku, proponuje się dokonać zmiany 
załącznika nr 4 do uchwały budżetowej na 2012 rok polegającej na zmniejszeniu 
o kwotę 168 938 zł dotacji dla jednostek spoza sektora finansów publicznych, w 
tym:     dla Prywatnej Szkoły Policealnej „Twoja Szkoła” – A. Cysewska-Kubala o 
128 938 zł, dla Prywatnej Szkoły Policealnej dla Dorosłych EDUKATOR w 
Jastrzębiu-Zdroju  o 40 000 zł. 
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Andrzej Pawłowski 

 - Dlaczego zmniejszamy środki? Proszę Państwa są to szkoły nie publiczne, które 
zgłosiły swoją działalność w terminie. Szkoły zostały zarejestrowane. Wiemy, że  
szkoły nie mają naboru i od września nie będą miały słuchaczy. Szkoły zostały 
wykazane w systemie informacji oświatowej, środki zostały zaplanowane a dziś 
wiemy, że nie zostaną wykorzystane. Przystępujemy do projektu technicznego 
„Mam zawód mam pracę” . Projekt ma na celu zdobycie dodatkowych kwalifikacji 
zawodowych dla uczniów.  

Holesz Dariusz 

 - Nie ma możliwości nie zaplanować tych środków w momencie tworzenia 
budżetu. Musieliśmy środki zaplanować.  

Magiera Bernadeta 

 - Czy możemy sprawdzić czy dany uczeń nie jest zapisany np. w 2 lub kilku 
szkołach? 

Pawłowski Andrzej 
 - Miasto zakupiło program, który monitoruje uczniów po numerze PESEL. Raport 
pokazuje, że uczniowie powtarzają się w kilku szkołach. Prosiliśmy szkoły 
pisemnie o wyjaśnienia. Klika szkół zmniejszyło liczbę swoich uczniów. Jest 
szkoła Żak z którą są problemy. Nie udostępnia materiałów do kontroli. Nie ma 
współpracy z tą szkołą. Jakiekolwiek prośby o rozliczenie z dotacji spotykają 
spory opór. Nie  tylko nasze miasto ma problem z tą szkołą. Być może sprawa 
będzie zgłoszona do NIK.  
 
Siwiec Elżbieta 
 - W pojedynczych przypadkach może się zdarzyć, że uczeń występuje w dwóch 
placówkach edukacyjnych jeśli nie nakładają się zajęcia i jeśli są to różne 
kierunki.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Są to skrajne przypadki. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji. Poinformował, że Zgodnie z art. 70a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. 
Karta Nauczyciela organy prowadzące szkoły są zobowiązane do wyodrębnienia w 
swoich budżetach środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego 
nauczycieli w wysokości 1% planowanych rocznych środków przeznaczonych na 
wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Szczegółowy zakres form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, które mogą być dofinansowane z tych środków 
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precyzuje cytowane w Uchwale Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej i 
Sportu z dnia 29 marca 2002 r. Zgodnie z tym rozporządzeniem ze środków na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli powinny być 
dofinansowane m.in. opłaty za kształcenie, pobierane przez szkoły wyższe i 
zakłady kształcenia nauczycieli, a maksymalną kwotę dofinansowania tych opłat 
oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane 
ustala corocznie organ prowadzący w porozumieniu z dyrektorami szkół i 
placówek oświatowych. Zawarte w §3 Uchwały specjalności zostały 
zaproponowane przez dyrektorów szkół i placówek oświatowych Miasta, 
natomiast maksymalna kwota dofinansowania została uzgodniona z 
przedstawicielami związków zawodowych, reprezentujących pracowników oświaty 
w Mieście. 

Siwiec Elżbieta 

 - Chciałabym mieć pełniejszą wiedzę. Proszę powiedzieć, ile jest godzin z 
poszczególnych kierunków dla nauczycieli, którzy skończą te studia. Z tego co 
wiem nie ma godzin dla matematyków, muzyków,  nauczycieli przyrody. Po co 
my dajemy środki  na formy doskonalenia, które są tylko dla satysfakcji osoby, 
która podejmuje naukę. Po co dajemy dofinansowanie do przyrody skoro nie ma 
ani jednej godziny przyrody dla takiej osoby. Są przypadki, że ktoś kolekcjonuje 
kierunki.  

Magiera Bernadeta 

 -Skoro jest tak mało godzin to proszę się nie dziwić, że nauczyciele chcą robić 
drugi czy trzeci kierunek. Jeżeli korzystamy z takich przywilejów jak urlop 
zdrowotny to dlaczego nie możemy skorzystać z tego, żeby się dokształcić. 
Również skorzystałam z formy dofinansowania do studiów podyplomowych.  

Piksa Franciszek 

 - Jest niż demograficzny , niejednokrotnie nauczyciel nie ma godzin. Jeżeli jest 
wielozawodowcem to ma większe szanse. Znam jednego nauczyciela mieszka w 
Jastrzębiu a jako matematyk  pracuje w Godowie.  

Siwiec Elżbieta 

 - Później pojawiają się takie sytuacje, że osoba ma skończone studia 
podyplomowe a nie porządne studia. Dla mnie byłoby to zasadne jakbyśmy mieli 
braki kadrowe. Skoro braków nie mamy to wydaje mi się, że jak mam ochotę 
kolejne studia zrobić to robię je ze swoich środków.  

Gałuszka Damian 

 - Dotacja nie pokrywa w całości studiów. Proszę powiedzieć czy dotacja jest 
uzależniona od rodzaju szkoły do jakiej osoba idzie? 

Pawłowski Andrzej 

 - Są to studia podyplomowe określone w uchwale o określonej liczbie godzin 
dające kwalifikacje zawodowe.  
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Siwiec Elżbieta 

 -Nie zagłosuję za tą uchwałą ponieważ jest za duże bezrobocie wśród nauczycieli  
i chciałabym, aby w tej uchwale znalazły się etaty , które są do 
zagospodarowania. Prosiłabym, aby podać, które szkoły mają braki, ja je 
uzupełnię.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie ustanowienia obwodów publicznych szkół 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto 
Jastrzębie-Zdrój,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski. Poinformował, że w szkołach podstawowych nie są 
zmieniane obwody , dodajemy nowo powstałe nazwy ulic.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• projekt uchwały w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej nr 16 im. 
prof. Rudolfa Ranoszka do Zespołu Szkół nr 4 w Jastrzębiu-Zdroju 
przy ul. Komuny Paryskiej 18c, 

 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski. Poinformował, że  31 stycznia 2012 r. wpłynęła 
informacja z Kuratorium Oświaty, która mówi , że włączenie do istniejącego               
ZS nr 4 szkoły podstawowej nie wymaga opinii Kuratora Oświaty.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
 

• Dyrektor SP nr 5 w sprawie utworzenia klasy sportowej, 
 
Pani Dyrektor zabrała głos na początku Komisji.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Tuż przed posiedzeniem komisji dowiedziałem się o klasie sportowej. Urząd 
Miasta nie posiada jeszcze wniosku o utworzenie klasy sportowej z SP nr 5. 
Mamy wnioski z ZS nr 11 i ZS nr 12.  
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• pismo Dyrektor Zespołu Szkół nr 3, 
 
Komisja zapoznała się z treścią pisma.  

 
 

• Pismo fundacji familijny Poznań, 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Familijny Poznań jest to fundacja , organizacja pożytku publicznego, która 
pomaga organom prowadzącym przekształcić szkoły publiczne w szkoły nie 
publiczne. Pomaga przekazać szkoły publiczne stowarzyszeniom , organizacją np. 
Familijny Poznań. Nie jesteśmy zainteresowani współpracą z Fundacją.  
 
 

• Pismo Zarządu Osiedla Arki Bożka, 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji – Iwona Rosińska zapoznała członków 
komisji z treścią pisma.  
 
Piksa Franciszek 
 - Jest to większy problem ponieważ w ubiegłym roku 5-latki poszły obowiązkowo 
do przedszkoli. Zapewniliśmy wszystkim 5-latką miejsca.  Pojawiła nam się 
sytuacja taka, że 6 latki nie opuściły przedszkoli bo obowiązek pójścia do szkoły 
został przesunięty do 2014 roku.  
 
Siwiec Elżbieta 
 - Przy  ul. Opolskiej kiedyś były dwa przedszkola i jedno zamknięto. Wówczas 
były takie decyzje , że grupa 6 latków miała zajęcia do godziny 19.00 ponieważ z 
dwóch przedszkoli skomasowano dzieci w jednym przedszkolu. Grupa zabrała 
salę przeznaczoną na gimnastykę , miała jedno oczko koedukacyjne. Byłam 
osobiście w przedszkolu (była Pani Bielaszka, Pan Rutkowski, Pani Smaroń) i 
wszyscy się zachwycali pomysłem. W tym czasie drugie przedszkole zostało 
pustostanem w którym był wymieniony parkiet, budynek przez lata niszczał a 
teraz mówimy, że brakuje przedszkoli. Pamiętam, że przedszkole  nr 21 miało 
200% wypełnienia.  
 
Piksa Franciszek 
 - Skoro przesunięto 6 latki do 2014 roku to można było wycofać 5 latki z 
obowiązku przedszkolnego. Niestety nie zrobiono tego. Kumulują nam się dwa 
roczniki.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Dodam, że od 4 lat Pan Prezydent wyraża zgodę na tworzenie dodatkowych 
oddziałów. Nie zawsze wszystkie wnioski są pozytywnie rozpatrywane. Pani 
Dyrektor przedszkola będzie mogła złożyć wniosek o dodatkowe oddziały.  
 
 

• sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli, 
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Andrzej Pawłowski 
- Szanowni Państwo w zeszłym roku grupa nauczycieli dyplomowanych nie 
osiągnęła średnich wynagrodzeń określonych przez Ministerstwo. Była dopłata do 
wynagrodzeń. Ogółem dodatkowo miasto musiało przeznaczyć 214 tys. 114 zł.  
 
Piksa Franciszek 
 - Jest to skutek urlopów zdrowotnych.  
 
Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski  
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  
 
Ad. 5 
 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty głosami: za 
– 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
Ad. 6 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji – Iwona Rosińska podziękowała wszystkim za 
przybycie po czym zakończyła posiedzenie.  
 
Po omówieniu spraw bieżących w Urzędzie Miasta Komisja udała się do Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej gdzie zapoznała się z działalnością Poradni.  
 
Komisja sformułowała następujący wniosek: 
 
Komisja wnioskuje o przyznanie środków na  etat dla Zastępcy Dyrektora Poradni 
Psychologiczno - Pedagogicznej oraz dla dodatkowego psychologa.  
 
Wniosek został jednogłośnie przyjęty.  
 
 
Protokołowała       Wiceprzewodnicząca 
Monika Dulewicz       Komisji Edukacji 
         Iwona Rosińska  
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 


